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Deltagere: 
 

Forældrevalgte Marianne Tang Hindsig, Christina Fjedsted Iversen, 
Morten Knudsen, Rikke Martinussen og Kirsten Lund 
Jensen 

Medarbejderrepræsentanter Susanne Jefsen Pedersen og Maria Brandt Bertelsen 

Ledelse Ole Ehmsen Kronborg og Anniezette Jensen 

Fraværende Ingen 

Referent Rikke Martinussen 

 

Punkt Beslutning 

1. Orientering fra 
 
a. Skoleleder 
b. Pædagogisk Råd  
c. SFO 

 

Info fra skolen om: 
Trivselsmåling uge 6 
Brugertilfredshedsundersøgelse 
Midler fra AP Møller fonden - IT evner til eleverne 
 
Info fra SFO om: 
Feriepasning med de andre byer, lukke dage mv.  
Skal være en politisk beslutning. 
 

2. Tilsyn: Princip for Sprog og 
Princip for lejrskoler 
 

Sprog: Omformulering ”dannelse”.  
”Skolen kontakte hjemmet”, væk. OK revideret per d.d. 
Lejrskoler: OK revideret per d. d. 

3. Fælles bestyrelsesmøde – 
forberedelse 
 

2. februar i Astrup - Hvad er vi optaget af. Hvem er i 
bestyrelsen - præsentation. Folkeskolen samråd, hvem 
sidder der. Kom evt. med forslag til Kirsten 
 

4. Digital dannelse 
 

Aldersgrænser - skolen overholder aldersgrænser på fx 
film. Men på forældremøder er der forskellige holdninger 
til spil, film & SoMe. Hvad er bestyrelsens holdning hertil?  

Igennem legegrupper og med en legekammerat - 
grænserne overholdes. Det opleves at påvirke elevernes 
trivsel, når nogle børn må og andre ikke må. Snapchat kan 
være et problem. Vi kan opfordre, men det kan være svært 
at bestemme hvad der sker i selve hjemmet hos andre. Få 
ud til forældrene, hvad det kan gøre ved fællesskabet og 
andre børn, når man giver sit eget barn lov (før tid), selvom 
de andre nok ikke får lov. Vi undersøger om der er 
Informationsfilm eller lignende, fx om hvad snapchat 
kanbetyde for elev fællesskaber – for at sætte fokus på 
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emnet ved forældremøder til de årgange, hvor det giver 
mening. 

Det drøftes at man kan anbefale Teams i O365 - hvor der 
laves en gruppe for hele klassen, således ingen føler sig 
udenfor på samme måde. 3.kl. kunne være et godt 
udgangspunkt, da der allerede her gives information til 
forældremøder om emnet. Bestyrelsen håber klassen 
bliver enige om hvordan dette gribes an. Der skal skrives 
stikord ned - således det bliver ensrettet. Ole skriver lidt 
ned her og sender til Kirsten.  
 

5. Evaluering af 
informationsaften 
 

Inputs? En god måde det foregår på? 
 - godt med rundvisning på skolen og gode informationer. 
Kedeligt/informationstungt? Nej, det fungerer rigtig godt 

6. Indtjening til klassekasser iht 
klasserådsfolder 
 

I udgangspunktet samler/tjener skolen penge til 
Bornholmerturen i 6.kl. og det gør eleverne i 5.kl. Derfor 
begrænses alt andet salg af lodsedler m.m. for ikke at 
oversvømme byen med salg af lodsedler m.m. til skolen 

7. Eventuelt 
 

Spørgsmål om Julekoncert og marked i forbindelse med 
Venø turen hvert 3. år 

 


